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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.

évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok

intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

irányítójához

„Mikor tisztázódik végre az új budapesti szuperkórház ügye? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország 2016. évi központi költségvetésében 1 milliárd forintot különített el a

Kormány egy új budapesti kórház tervezésére és el őkészítésére . A közelmúltban szinte

mindegyik kerületi polgármester lobbizni kezdett azért, hogy a saját kerületében épüljön fel a z

új budapesti „szuperkórház” . A Jobbik több soron is kifejezte aggodalmát amiatt, hogy ez

ügyben nem történt érdemi egyeztetés a polgármesterekkel és a főváros lakosságával sem,

pedig az intézménynek a lakosság igényeit kell szolgálnia . További aggodalomra ad okot ,

hogy nem sokkal a tervezés megkezdése el ő tt még mindig nem világos, hogy a kórház milye n

ellátást kíván biztosítani, pontosan hol és mikorra tervezik megépíteni .

A Jobbik szakmai álláspontja szerint célszer űbb lenne egy új, három lábon áll ó

intézményrendszer kialakítása, amely hasonló forrásigény mellett nagyobb hatékonyságga l

tudna majd m űködni Budapesten, ugyanis az ezt megel őző években a főváros rendkívül kevé s

fejlesztési pénzhez jutott .



Remélem, hogy az új szuperkórház ötlete a Kormány részéről nemcsak egy

propagandaterv a szavazóbázisuk megerősítésére, hanem az állampolgárok tényleges igényeit

kiszolgáló intézmény tervezete . Csak reménykedni tudok abban, hogy az újonnan kinevezett

államtitkár ez ügyben is tartja majd magát azon ígéretéhez, hogy munkájával ténylegesen a

lakosság igényeit szolgája majd és változtatni próbál a magyar egészségügy katasztrofáli s

állapotán .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

- Mikor tisztázódik végre az új budapesti szuperkórház ügye ?

- Történt-e már bármi érdemi egyeztetés a főváros kerületeinek polgármestereivel és

lakosságával az intézmény pontos helyét és jellegét illet ően?

Milyen szempontok alapján jelöli majd ki a Kormány az új kórház helyszínét ?

- Milyen ellátást kíván biztosítani az új intézmény?

- Milyen forrásból kívánják fedezni a beruházást ?

- Mire fordítják majd a költségvetésből elkülönített 1 milliárd forintnyi „tervezési

költséget”?

Budapest, 2015 . október 20 .

závay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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